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Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Miért másodrendű polgárok a Monoron, Üllőn, Veesésen élők?" címmel a Házszabály 91 .
§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Kóka János, Gazdasági Miniszter úrhoz . A
kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Évtizedekre visszatekintve láthatjuk hogy a Budapestre koncentrálódott fejlesztések miatt a
környező települések ezer szállal kapcsolódnak a fővároshoz . Különösen igaz ez a munkára, a
munkahelyekre. Az agglomerációból tízezrek ingáznak nap, mint nap, hogy családjuknak
megélhetést biztosítsanak . Az emberek nagy örömmel fogadták, amikor elkészült a Népligeti
Volán pályaudvar, hiszen végre emberi körülmények között várhattak az autóbuszra .
Megdöbbenve és értetlenül fogadták azt a döntést, amellyel kizárták Őket a kultúrált
közlekedésből . Az BKSZ megalakulása az említett települések polgárainak közlekedésében
jelentős színvonal csökkenést hozott . A Volán járatok végállomása Kőbánya-Kispest metró
végállomáshoz került, ahol sem váró helység, sem peron nincs . Így átszállásra kényszerülnek,
és minősíthetetlen gazos, szemetes környezetben várakoznak mind utasok mind az
autóbuszok. Terdlet sajátosságai miatt sötétedés után, de sokszor még nappal sem érezhetik
magukat biztonságban az utazók .
Kérem, hogy tegyen intézkedést az áldatlan állapot megváltoztatására, arra, hogy a Monor,
0116, Vecsés - Budapest között közlekedő autóbuszok ismét a Népligetig járjanak . Ezt az
érintett települések önkormányzatai is kezdeményezik .

Budapest, 2006 . január 18 .

Pogácsás Tibor
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